

Title (en)

PORTABLE TO PORTABLE COMMUNICATIONS IN A CORDLESS TELEPHONE SYSTEM.

Title (de)

KOMMUNIKATION ZWISCHEN TRAGBAREN GERÄTEN IN EINEM SCHNURLOSEN TELEFONSYSTEM.

Title (fr)

COMMUNICATIONS ENTRE DISPOSITIFS PORTATIFS DANS UN SYSTEME TELEPHONIQUE SANS FIL.

Publication

EP 0609422 A1 19940810 (EN)

Application

EP 93918403 A 19930727

Priority

- US 9307029 W 19930727
- US 93342792 A 19920821

Abstract (en)

[origin: WO9405101A1] A communication system (200) includes at least one base station (204 and 208) and a plurality of portable communication devices (210, 212, 214 and 216). The present invention provides for one of the portable communication devices (210, 212, 214 or 216) to emulate at least one of the base station's communication protocol parameters in order for the portable communication device to communicate directly with another of the portable communication devices.

Abstract (fr)

L'invention concerne un système de communication (200) qui se compose d'au moins une station de base (204 et 208) et d'une pluralité de dispositifs de communication portatifs (210, 212, 214 et 216). Avec le système de l'invention, un des dispositifs de communication portatifs (210, 212, 214 ou 216) émule au moins un des paramètres du protocole de communication de la station de base de façon que le dispositif de communication portatif communique directement avec un des autres dispositifs de communication portatifs.

IPC 1-7

H04B 17/00; H04B 7/00; H04Q 7/00

IPC 8 full level

H04M 1/00 (2006.01); **H04L 12/28** (2006.01); **H04M 1/72505** (2021.01); **H04M 1/72513** (2021.01); **H04W 88/02** (2009.01)

CPC (source: EP)

H04M 1/72505 (2013.01); **H04M 1/72513** (2013.01); **H04W 88/02** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9405101 A1 19940303; CA 2121239 A1 19940303; CN 1083643 A 19940309; EP 0609422 A1 19940810; EP 0609422 A4 19950322; JP H07500473 A 19950112; MX 9304484 A 19940228; TW 239910 B 19950201

DOCDB simple family (application)

US 9307029 W 19930727; CA 2121239 A 19930727; CN 93116440 A 19930818; EP 93918403 A 19930727; JP 50627993 A 19930727; MX 9304484 A 19930726; TW 82105131 A 19930628